

Bestyrelsesprotokol

Grundejerforeningen Runeparken - Bestyrelse

Bestyrelsesmøde dato

Dagsorden til d. 07.08.2024 kl. 17.30 hos Lonnie
Tilstede: Lonnie, Peter, Martin, Karina og Lotte

1. Bålfad

Indkøb af bålfad til Sankt Hans. Der købes 4 stk -**Peter**

2. Facebook

Bestyrelsen kommenterer ikke på opslag på Facebook som omhandler beboere eller problemstillinger i Runeparken. Dette tager vi på vores møder.
Bestyrelsens egen gruppe er lukket fra kommentarer.

3. Ekstraordinær generalforsamling

Lokalet er ledigt d 16 september.
Advokat er booket.
Lyd er booket

Formøde med advokat kl. 17

Materiale sendes til print og deles ud i weekenden i uge 35.

4. Lis

Overdragelse af kasserer opgaverne aftales mellem Peter og Lis. Vi har modtaget en faktura fra Lis da hun forsat har udført opgaverne som tilhører kasserer posten -**Peter**

5. Printer

Indkøb af printer til formanden -**Lonnie**

6. Ændring af telefontid

Alt henvendelse til bestyrelsen skal gå igennem mailen. Telefonen er lukket for en periode. Opdateres på hjemmesiden.

Opdatering af velkomst brev med diverse ”hus-regler”. Klipping af hæk, snerydning osv. -**Martin**

7. Maling af teknikhus

Maling er indkøbt. 28 + 29 aug kl 19 (Alt efter vejret) males huset -**Alle i bestyrelsen som kan**

8. Optegning af p-pladser

Beslutningsprotokol

Grundejerforeningen Runeparken - Bestyrelse

Bestyrelsesmøde dato

Indhentning af tilbud på at få optegnet alle p-pladser så folk forhåbentlig holder bedre og vi dermed får udnyttet alle pladserne optimalt -**Lonnie**

9. Parkeringsfirma -beboerlicens

I Egevanghusene og Rønnevangshusene har de et system med 3 licenser per husstand og en app hvor man kan registrere gæster. Dette system fungerer rigtig godt for dem. Der skal undersøges hvad der er af muligheder og laves et forslag som kan komme på næste års generalforsamling. I forslaget skal der også være forskellige forslag til hvor mange licenser per og hus og til hvilke biler -**Karina**

10. Henvendelser fra beboer

Hvem skal stå for fjernelse af ukrudt på stykket imellem fortovet og hæk ude ved husmandsvej. Kommunen eller grundejerforeningen? Kontakter kommunen omkring dette- **Lotte**

11. Opdateringer på hjemmeside

Link til Fibia: Hjemmesiden skal opdateres med nyt link direkte til Fibia.
IT-udvalg medlemmer: Fjerne Henrik fra hjemmesiden
Legepladsudvalg: fjerne medlemmerne

12. Status på

Blå container: Høre GV hvad det ville koste hvis de selv skal bortskaffe alt affald (hundeposer) og vi dermed kan sløjfe den blå container og lave p-pladser i stedet for. -**Lonnie**
Trappe ved SMA 18: Er fikset

13. Diverse.

Reb på legeplads: umuligt at komme i kontakt med plan leg i forhold til at få fikset rebet. Har prøvet et andet firma men de skal have 10.000 kr. -**Martin**

Storskrald: 21.08.2024 kl 17-18 Peter og Lotte
Næste bestyrelsesmøde 12 sep kl 17:30